
Mødedetaljer, Bestyrelsesmøde og møde med Nibe Sejlklubs Venners
bestyrelse 03/06-2024 kl 18:30
Lokation: NS klubhus

Tilstede:

● Peter Staun (formand)
● Jesper Kann (bestyrelsesmedlem)
● Kurt Becher (bestyrelsesmedlem)
● Per Andersen (bestyrelsesmedlem)
● Gunnar Christensen (bestyrelsesmedlem)
● Jens Milters (kasserer)

Mødeleder: Peter Staun, Referent: Peter Staun

Fraværende:

● Jens Jørgen Ørris (suppleant)

Møde med Nibe Sejlklubs Venners bestyrelse
● at få sat navne og ansigt på hinanden
● at lære hinanden lidt bedre at kende
● at få lavet et fælles værdisæt
● at få italesat et fælles værdisæt ... hvad var meningen fra start af med vennerne
● at talt om hvordan de giver gaver til N.S.
● at vennerne skal have adgang til klubmodulet ... ift. at lave opslag
● Brugen af depotet
● Hvad kan men som medlem af vennerne og hvad kan man som medlem af N.S. ( den skal lige en tur

rundt så vi er enig inden mødet
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Aftalte opgaver fra mødet
@Peter aftaler med Vokslev om gennemgang af varmesystem så vi kan se hvad der er smart for at kunne
styre varmen. Kurt og Jens vil gerne være med. forsat

@Peter checker med Per om vi kan lave et sæt nye jakker til ungdomstrænere. vi skal have besked ud til
hvem der skal have jakke og jeg skal have snakket med Per

Jens ,BO og Peter skal have sat sig ned og overdraget formanden mail konto mm,.

@Morten - Vennerne skal have adgang til hjemmeside CMS
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Referat af mødebeslutninger
0. Møde med Venenrnes bestyrelse

● man skal have lov til at leje klubben når man har været medlem af vennerne i 3 år. ( vi
retter det til inde på hjemme siden )

● de skal ind og bruge hjemmesiden --- Søren kommer og skal have admistrader adgang
( deres bestyrelse skal på bla. )

● Vi skal have lavet fælles kalender i august
● de for retten til depotet dog er rengøringen der inde
● de vil gerne give gaver og under støtte aktivister med mad og hjælp vi skal bare spørge
● der var helt sikkert mere

1. Godkendelse af referat fra sidste gang samt dagens dagsorden

2. Opfølgning på opgaver fra forrige møder
a. @Peter aftaler med Vokslev om gennemgang af varmesystem så vi kan se hvad der er smart

for at kunne styre varmen. Kurt og Jens vil gerne være med. forsat

a. @Peter checker med Per om vi kan lave et sæt nye jakker til ungdomstrænere. vi skal have besked
ud til hvem der skal have jakke og jeg skal have snakket med Per

a. @Kurt og @Jesper skaffer et skab til redningsveste - Vi har fået pengene - skabet skal stadig bare
købes. Vi har også nogle veste - @Jesper finder på noget med et klistermærke .... er udført

b. @Peter kommer med forslag til en dag vi kan mødes med Vennernes bestyrelse ... er udført
c. @Kurt bestiller en påhængsmotorlås til pælebåden .... er udført
d. @Morten og @Jesper finder ud noget med at få et medlemsskab på de, der er oprettet ??? er udført
e. Jens ,BO og Peter skal have sat sig ned og overdraget formanden mail konto mm,.

3. Nyt fra formanden

arbejdsdag ... dejligt med folk mange opgaver løst ros og tak. vi snakke om at næste år slutter vi med
spisning om aften ... ent på standerhejsningen

Stævne ... super oplevelse på havne og fedt at så mange var med og stor tak til alle for hjælpen ... vi er
klar igen ... der kommer en evaluering på et senere tidspunkt

4. Kasserer / Økonomi

Der bruges penge pt.... og der har været et stort træk på beholdningen mangler også at få en del
penge ind fra Aalborg kommune ... Bo og Jens skal snakke sammen og kontakten .

5. Driftsudvalg

Kurt vi gerne have vi tager en snak med Kurt Sø til mødet i august om nøgle kontra brik ... Kurt aftaler
med Sø
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6. PR / Kommunikation / Hjemmeside

Super fede foto og drone film alle er ved at flade på halen over dem ... stor Tak Morten ... bruge dem
endelige på vores hjemme side ... måske også dronen ud en onsdag i solen

7. Ungdomsudvalg

bo mangler hjælp men det kører pt.

8. Sejladsudvalg

Det er vel i princippet nedlagt ... vi flytter alle øl ud i køleskabet ude i værkstedet

9. Sejlerskole

ikke noget nyt... de skal være klar med reklame for teori til august

10. Evt
a. Næste møde d. 01. juli kl. 18:30 Gunner står for mad


